

## Referat møte i Telemarkskomiteen

Tilstede:	Medlemmer av Telemarkskomiteen: Rolf Bryn (RB), Guro H Kjølseth (GHK), Niri Lyngdal (NL), Mathilde Olsen Ilebrekke (MOI), Bjarne Ringstad (BR)  Sportssjef Per Olav Tangen (POT); Frederic B Bræin (FBB)  FIS-representant Birger Goberg (BG)  Forfall: Isabella Alveberg (IA),
Organisator/referent:	RB
Dato/tidspunkt	<b>24.11.22, kl. 16.00-17.30</b>
Sted:	Teams
Tema:	TK-møte nr. 4 2022-2024

### Habilitetsvurdering

#### Kort status ansvarsområder

- Økonomi/Administrasjon (POT/FBB)
  - Se sak om budsjett
- Markedsarbeid (FBB/POT)
  - Craft-avtalen må reforandles. FBB har tatt opp tråden. Ønsker å bli en del av satsingen til Craft (Norgespakken).
  - FBB tar gjerne imot gode innspill på hvordan vi kan gå frem. Synlighet er viktig.
- Sport (topp og bredde) (POT)
  - Samling i 'tux nå. Varierende vær. Kommer 10 fra breddesamlingen til uken, noen nye pluss 3 fra Ål, samt svensker.
  - Planlagt samling i Italia sammen med Sveits, men revurdere siden det åpner flere steder i Norge fremover. Geilo åpner for publikum 9. desember, men kan være åpent for treninger.
  - Går fremover med Trym. Gjort en meget god jobb.
  - Må ta en runde på uttak til tøff runde i Januar. Samoens er muligens usikker?
- Politikk/Internasjonalt arbeid (RB/BG)
  - Savner fremdeles referatet fra FIS' høstmøte.

#### Sak 4 – 2022-2024 Høstmøte

Kort oppsummering fra Høstmøte.

- Bra at såpass mange stilte opp.
- Tar tak i noen konkrete tiltak, bla a hengeren og kartlegging av utstyr.
  - Niri har kontaktet flere miljø.

#### Sak 6 – 2022-2024 Budsjett

- Utgangspunktet var at vi skulle gå i null i 2023.
- Etter at Per Olav og Frederic jobbet med tallene -380'. Da er det kuttet en god del. Budsjettet for 2022 var -350', så det betyr betraktelig mindre å rutte med i år.
  - Reduksjon stillinger (225% - 150%)
  - Antall samlinger (3 til 2 på bre ila høsten)
  - Kostbar WC-kalender
  - Redusert støtte fra felles.

- Ønske fra skistyret om reduksjon/konsekvensutredning (kort).
  - o Peke på konsekvenser av ytterligere kutt.

### Sak 7 – 2022-2024 Organisering av telemark

#### Diskusjon

- Hvordan skal vi være organisert
- Ansettelse av ny sportssjef
- Rollebeskrivelser

### Sak 9 – 2022-2024 Terminliste og rekruttering

Terminlisten slik den ser ut nå:

- FIS-renn i Hafjell er ikke ok (bakken har sagt nei).
- Snakker med Bækkelaget om å arrangere et NC/FIS-renn på Kvitfjell helgen før rennet på Ål.
- Lars Ove vil ha et test-renn på samling 8. – 11. desember
- Det er snakk om Klassisk fredagen før Kjeringi Open (21.4). NM Fjelltelemark ifm Kjeringi Open. Trenger hjelp fra så mange som mulig.
- NM på Bjorli 4.- 5. mars.
- Viktig å få alle renn inn i Sportsadmin. Frederic tar FIS-rennet.
- Det bør også lages en sak når terminlisten er klar.
- Fint med en totaloversikt over alt som skjer, inkludert reisedager. En slags samlingsplan.

### Sak 10 – 2022-2024 Bruk av nedslagshengeren

- Noe arbeid må gjøres på hengeren før den er helt klar.
- Niri har laget oppdatert utkast til instruks og plan. Se vedlagte dokumenter og send kommentarer til Niri.
- Trenger hjelp av Frederic til å oppdatere informasjon på hjemmesidene.
- Det er ønske om å ha hengeren i Hemsedal 11. og 12. desember, men trenger noen til å være der. Budsjettet er på 12.500,-
- Neste på planen er Sogn første helgen i januar (7-15).
- Snakket med Odd-Inge om samling i Myrkdalen.
- Ola ønsker å ha hengeren i Ål.
- Det bør være lokale klubbmedlemmer som står i hengeren – de har kontakt med det lokale miljøet.

### Neste møte/møteplan

Dato og tid	Møte	Møteform
19.12.2022	TK-møte	Teams
9.1.2023	TK-møte	Teams